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Rozhovor s třebíčským rodá-
kem, letošním mistrem světa 
v hokeji Karlem Vejmelkou, 
se uskutečnil v rámci Noci 
kostelů v kostele sv. Martina 
v Třebíči. Dotkl se mistrovství 
i jiných náležitostí, které hoke-
jistu provázejí. Na debatu si 
přinesl i mistrovskou helmu a 
zlatou medaili. 
� Antonín Zvěřina

MISTR SVĚTA V KOSTELE. Karel Vejmelka se v kostele sv. Martina v Třebíči s příznivci ochotně fotografoval. Na snímku 
maminka Martina Makovická (vpravo) s dcerou Lucií. Foto: Antonín Zvěřina

Vejmelka má rád českou kuchyni
Napadlo vás někdy, že budete 

v kostele vyprávět o hokeji?
To určitě ne, jsem ale rád, že tady 

mohu být. Tenhle kostel znám dob-
ře, byl jsem v něm mnohokrát, znám 
ho od malička. 

Už jste vstřebal, že jste mistr svě-
ta?

Tak na to si samozřejmě zvykám. 
Mistrovství má velký spád, věřím, že 
následné oslavy se lidem líbily. 

Kde je hranice mezi oslavami a 
návratem k běžnému životu?

Po posledním zápase z každého 
spadne ta nervozita, bouchalo se 
šampaňské, trochu jsme poničili 
kabinu. Dá se říct, že jsme slavili tři 
dny v kuse. 

Oslavy na střeše autobusu, to 
byl spontánní nápad?

Když jsme přijeli na Staroměst-
ské náměstí, tak už se nebylo kam 
s autobusem pohnout, kolem byla 
spousta lidí. Takže to byl spontán-
ní nápad. Měli jsme trochu oba-
vy, abychom vozidlo nepoškodili, 

protože se jednalo o nový autobus. 
Když jsem viděl odjíždět řidiče, tak 
jsem si říkal, že to nebyl úplně šťast-
ný nápad, ale všichni jsme to přežili. 
Na druhou stranu takové okamžiky 
k oslavám patří. 

Kdy jste se vrátil do Třebíče?
Minulý týden (rozhovor se konal 

v pátek 7. června) jsem byl ještě 
v Praze, kde jsem měl společenské 
povinnosti. Jeden den jsme byli u 
pana premiéra a další u pana prezi-
denta, byly to zážitky, na které budu 
vzpomínat celý život. Teprve pak 
jsem odejel domů. 

S kým v týmu jste nejvíce kama-
rádil?

Držíme při sobě všichni, znám 
se s Lukášem Dostálem i s Petrem 
Mrázkem se už nějaký pátek známe 
a jako brankáři jsme společně trávi-
li hodně času. Myslím, že i ta parta 
všech byla zárukou úspěchu. Lukáš 
také chytal za Třebíč a byl tam i 
Tomáš Fučík, brankář, který ovšem 
chytal za Polsko. 
 (Pokračování na str. 6)

Volby vyhrálo ANO
V Třebíči do Evropského parla-

mentu mohlo volit 27.541 voličů, k 
urnám našlo cestu 10.418 osob, kte-
ré odevzdaly o deset méně platných 
volebních obálek. ANO 2011 ve 
městě zvítězilo s počtem 2770 hlasů, 
za nimi na pomyslné stříbrné šprušli 
koalice Spolu, hlas jí dalo 2199 osob. 

Na bronz se vyšplhala koalice Sta-
čilo, kterou volilo 1128 oprávněných 
voličů, bramborová medaile připadla 
koalici PŘÍSAHA a MOTORISTÉ, 
která dostala 1051 hlasů. Žádný další 
subjekt tisíc hlasů nepřekonal. 

Na opačném pólu skončily Nový 
směr a REFERENDUM- Hlas lidu 
se čtyřmi hlasy.  -zt- 

Letní tábory 
omezí provoz 

Komunitní centrum Moravia v Tře-
bíči o prázdninách pravidelně otevře 
od 10 do 17 hodin zázemí pro rodiče 
s dětmi a komunitní zahradu. 

Z důvodu probíhajících táborů je 
pro zájemce lepší se telefonicky zare-
gistrovat. Prodejna Freeshop Dejber 
slouží zákazníkům každou středu od 
16 do 17 hodin.  -zt-

Město získá čtyři 
miliony korun

Rada města rozhodla o záměru 
prodeje pozemků o výměře zhruba 
čtyři tisíce metrů čtverečních Správě 
železnic. Zároveň doporučila zastu-
pitelstvu prodat téměř šest tisíc met-
rů čtverečních pozemku stejnému 
zájemci. 

Starosta Pavel Pacal vysvětlil, že 
na parcelách se nachází kolejiště a 
dochází tak k narovnání vlastnictví. 

Město hodlá pozemky prodat za 
zhruba čtyři miliony korun. Zastu-
pitelé prodej odsouhlasili. Ti také 
souhlasí s prodejem pozemku v uli-
ci Brněnská soukromému subjektu 
za zhruba 300 tisíc korun. Jedná se 
o ideální čtvrtinu parcely a město ji 
neplánuje využívat.  -zt-


